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BR.0002.3.2022.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXXIII/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 29 kwietnia 2022 roku 

 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXXIII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności 

Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny M.Tyra, Radny P.Marciniak) 

P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Mecenas E.Brzozowską, P.Kierownik S.Szmaję, P.Kierownika A.Kiedosa, 

P.Kierownika B.Malinowskiego, P.Inspektor M.Fras oraz informatyka. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi quorum przy którym Rada 

Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/26184/sesja-rady-w-

dniu-pi%C4%85tek-29-kwietnia-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2022-2027. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Poznaniu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jankowy”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Łęka Mroczeńska”. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości 

Feliksów ustalonej jako przysiółek wsi Mroczeń na Feliksów rodzaj miejscowości wieś. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Baranów. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Jankowy. 

15.  Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

16.  Wolne wnioski i informacje. 

17.  Zamknięcie sesji.      

 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/26184/sesja-rady-w-dniu-pi%C4%85tek-29-kwietnia-2022.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/26184/sesja-rady-w-dniu-pi%C4%85tek-29-kwietnia-2022.htm
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Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

P.Skarbnik M.Żłobińska w imieniu P.Wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od 

ostatniej sesji. Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji są realizowane (04:14 – 06:54 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer pogratulował P.Wójt, Pracownikom i Radnym tego, że 

Gmina jest w czołówce, zajmując 1 miejsce w rankingu finansowym i 5 w rankingu zrównoważonego 

rozwoju. Dodał, że mamy się czym szczycić i że dzięki decyzjom Radnych zajmujemy tak wysokie 

miejsca w rankingach.  

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że: 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły: 

- 04.03 wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 28 lutego 2022 roku 

- 10.03 do wiadomości Rady wpłynął wniosek złożony do Urzędu Gminy w sprawie remontu drogi w 

Feliksowie – odpowiedź przygotował Referat Inwestycji  

- 10.03 wpłynęła petycja Cechu Zdunów Polskich w sprawie naprawy/ zmian programu ochrony 

powietrza, przyjętego Uchwałą Sejmiku Województwa Mazowieckiego – petycja została przekazana 

zgodnie z właściwością  

- 28.03 z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego wpłynęło pismo wzywające do poprawy i 

uzupełnienia wniosku Rady Gminy Baranów o zmianę rodzajów miejscowości do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji  

- 30.03 wpłynęło sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2021 rok oraz informacja z 

przebiegu wykonania planu finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Baranowie 

- 04.04 wpłynęła Uchwała Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie przyjęcia stanowiska 

dot. sytuacji kryzysowej w wyniku agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę – uchwała została 

przesłana Radnym w formie elektronicznej 

- 04.04 wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 4 kwietnia 2022 roku 

- 08.04 wpłynęła skarga na Uchwałę Rady Gminy Baranów Nr XXV/204/2021 kierowana do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

- 27.04 z GOPS wpłynęła Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 rok 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Skarbnika Gminy Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

Skarbnik M.Żłobińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (09:54 – 22:29 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, Franciszek Łęgocki, 

Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna Urbańska, Marta 

Wylęga, Teresa Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Bystry  
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NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta - Uchwała nr XXXIII/274/2022 - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Skarbnika Gminy Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

Skarbnik M.Żłobińska przedstawiła projekt uchwały (23:51-1:24:57 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/275/2022 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Panią Mecenas Ewę Brzozowską o omówienie 

projektu uchwały. 

Mecenas E.Brzozowska przedstawiła projekt uchwały (25:48  – 28:57 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/276/2022 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Jankowy”. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Promocji Bartosza Malinowskiego o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik B.Malinowski przedstawił uzasadnienie projektu uchwały (30:03– 30:52 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Jankowy”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/277/2022 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Łęka 

Mroczeńska”. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Promocji Bartosza Malinowskiego o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik B.Malinowski przedstawił uzasadnienie projektu uchwały (31:41– 31:59 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Łęka 

Mroczeńska” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/278/2022 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych 

i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju miejscowości 

Feliksów ustalonej jako przysiółek wsi Mroczeń na Feliksów rodzaj miejscowości wieś. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik A.Kiedos  przedstawił projekt uchwały (32:52 – 35:06 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji za pośrednictwem Wojewody Wielkopolskiego o zmianę rodzaju 

miejscowości Feliksów ustalonej jako przysiółek wsi Mroczeń na Feliksów rodzaj miejscowości wieś. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/279/2022 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik A.Kiedos  przedstawił projekt uchwały (36:04 – 37:32 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie 

bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/280/2022 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik A.Kiedos  przedstawił projekt uchwały (38:27 – 40:17 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/281/2022 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik A.Kiedos  przedstawił projekt uchwały (41:03 – 41:42 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mroczeń. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/282/2022 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Jankowy. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji Andrzeja Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik A.Kiedos  przedstawił projekt uchwały (42:30 – 44:25 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wiceprzewodniczący Marek Majczyk dodał, że granica jest do firmy Wersal a druga granica kończy się 

na P.Dworniku. 

Radny Grzegorz Bystry zapytał o działki obok Stolaru. 

Kierownik A.Kiedos odpowiedział, że są to działki po prawej stronie drogi powiatowej jadąc do 

Jankowych oraz druga działka, jest to działka drogowa i Gmina będzie zmieniać to przeznaczenie. 

Pozostałe są za zakładem obok firmy Pioner. 

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Jankowy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 
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Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak, Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXIII/283/2022 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 16 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (46:29 – 48:51 minuta transmisji) 

Radny Grzegorz Bystry powiedział, że na ostatniej sesji zwracał uwagę na zły stan boiska na Os. 

Murator i P.Wójt mówiła, że jak tylko zrobi się ciepło boiska będą naprawiane a tam nic nie jest 

zrobione.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że naprawy na placach zabaw i boiskach jak co roku wiosną 

są zlecone i będą sukcesywnie wykonywane.  

Radna Hanna Urbańska powiedziała, że miała zgłoszenie obywatelskie odnośnie ronda Baranów – 

Mroczeń, gdzie na rondzie nie ma nazwy a w wyszukiwarce google jest nazwa Rondo NSZZ 

Solidarność i poprosiła o wyjaśnienie tej sprawy, bo jeżeli jest nazwa to powinna być tabliczka.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że rondo to jest w zarządzie GDDKiA, nie gminnym. 

 

Ad. 17 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXXIII sesji o godz. 09:54. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


